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2009Z15519
Vragen van het lid Van Gerven (SP)
aan de minister van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport over de
ambulancezorg. (Ingezonden
2 September 2009)

1
Wat is uw reactie op het bericht dat er
nog geen cao is voor de gehele
ambulancezorg?1

Deelt u de vrees van het
ambulancepersoneel en de bonden
dat de opgebouwde rechten, en de
garantie op behoud van werk, in
gevaar komen omdat de afgesproken
datum van 1 oktober 2009 dan niet
gehaald kan worden? Zo ja, bent u
bereid u in te zetten voor het behoud
van de werkgarantie? Zo nee,
waarom niet?

3
Welke maatregelen gaat u nemen om
er zorg voor te dragen dat er per
1 oktober a.s. een sociale cao ligt?

4
Speelt het gegeven dat de
cao-onderhandelingen kostenneutraal
dienen te zijn volgens u nog een rol?
Zo nee, waar baseert u dat op? Zo ja,
bent u bereid hiernaar te kijken?

cao-onderhandelingen? Zo nee,
waarom niet? Zo ja, bent u bereid dit
te onderzoeken?

Is er feitelijk geen sprake van
aanbesteding van de ambulancezorg?
Zo nee, wilt u dit uitleggen? Zo ja,
wilt u het progamma van eisen voor
het algemeen overleg op 8 oktober
a.s. over ambulancezorg naar de
Kamer zenden? Zo nee, waarom niet?

7
Deelt u de mening dat het ongewenst
is dat buitenlandse aanbieders
meedingen naar de vergunningen
voor het verlenen van
ambulancezorg? Zo nee, waarom
niet? Zo ja, welke maatregelen gaat u
nemen?

8
Wilt u deze vragen voor 1 oktober a.s.
beantwoorden, dat wil zeggen ruim
voor het genoemde algemeen
overleg?

1 Persbericht Abvakabo/FNV, 31 augustus
2009
http://www.abvakabofnv.nl/cao/bericht/
bonden_boos_op_werkgevers_na_uitstel_
overleg_cao_ambulance/
2 Kamerstuk 25 999, nr. 10.

Hoe staat het met de financiele
positie van de
ambulancezorgaanbieders,
waaronder de B3-stichtingen?2 Speelt
dit volgens u een rol in de
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